
Zápis z jednání komise  pro revitalizaci sídliště Šipší ze dne 1.12.2008 

 

Datum a čas konání: 1.12.2008, 15.30 hodin 

Místo jednání: zasedací místnost MÚ , Václavské nám. 182 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté:pan Ivo Šalátek – starosta, Ing.arch.Martin Kremla – odbor investic,  pí J.Kocourková 

ekonomický odbor – majetkové oddělení 

 

Program: 

- Zahájení,  prezence 

- Host programu p. starosta – diskuse o problémech na sídlišti 

- Informace o DG – Ing.arch.Kremla 

- Různé 

 

Zahájení, prezence 

 

Předseda komise zahájil jednání, přivítal přítomné, obeznámil s programem a provedl 

prezenci. V úvodu jednání sdělil členům komise, že Rada města ocenila činnost komise a 

jednotliví členové komise za svoji činnost obdrží  finanční odměnu. Její rozdělení provedl na 

základě docházky a přidaných aktivit jednotlivých členů. Také pan předseda informoval o 

členství pana Černého, který je dlouhodobě nemocný a diskutovalo se, jak by se dala 

realizovat jeho účast na jednáních, v minulosti patřil mezi nejaktivnější členy. 

 

Host komise pan starosta Šalátek 

- Pan starosta zavítal na jednání a živě se zajímal o problémy , které řeší komise. Pan 

Jirásek vznesl dotaz na pana starostu,  jak se dívá on na řešení  kruhového objezdu u 

Kauflandu, který byl na Radě města odmítnut z důvodu finančně vysokých nákladů. 

Návštěva Ing.Jiráska na RM byla neúspěšná, intervence za prosazení kruhového 

objezdu byla neúspěšná. Informoval členy o osobní návštěvě u pana starosty, společně 

s panem Berkou, kde jménem komise sdělili velkou nespokojenost s tím, že plánované 

finanční prostředky do sídliště pro rok 2008 byly přesunuty na jiná místa města. 

Vzhledem k tomu, že na sídliště Šipší bydlí třetina obyvatel města, považovali by za 

korektní, aby v každém rozpočtovém roce byly do sídliště investovány adekvátní 

náklady. Požadovali také, aby rozhodnutí o věcech na sídlišti bylo s komisí 

konzultováno, RM jí ustavila právě pro tyto účely. 

Pan starosta vysvětlil, že radní se přiklonili k variantě , že pro sídliště v dané chvíli 

není hlavní prioritou za finanční prostředky ve výši 5 mil postavit nový kruhový 

objezd u Kauflandu, tato cena se radním za realizaci zdála příliš vysoká a v této chvíli 

ani nutnost jeho realizace nepokládala za prioritu. Za tyto finanční prostředky se dají 

zrealizovat důležitější věci, které volají již dávno po rekonstrukci a v dané chvíli byly 

také projekčně již připraveny (v minulosti chyběly finanční prostředky), tudíž se 

finance použily na rekonstrukci ulice Čs.letců a v Zátiší - tam byla připravenost - to 

připadalo radním jako rozumnější řešení na využití finančních prostředků. Co se týče 

každoročních investic navrhl, že se bude pravidelně zúčastňovat zasedání komise a 

bude jakýmsi prostředníkem mezi komisí a RM. Tím by mělo být zajištěno, že RM 

bude mít přímé informace. Tento návrh byl samozřejmě členy přivítán. 

Dále navrhl, abychom okamžitě jednali s p. ing.Suchánkem o možnosti realizovat 

opravu některých chodníků ještě v roce 2008. Bylo dohodnuto, že projednání 

proběhne okamžitě po zasedání komise, aby návrh mohla ještě schválit RM. 



- Dalším tématem rozhovoru s panem starostou bylo jak řešit nevhodné parkování na 

sídlišti v rámci jeho role velitele městské policie. P.Šalátek osvětlil některé  aspekty 

současných zákonů, které neumožňují trestat pouze nejzávažnější přestupky. Proběhla 

diskuze jak situaci co nejlépe zlepšit. Starosta města navrhl zřídit na území sídliště 

hlídané oplocené placené parkoviště. Věří, že by to mnoho občanů přivítalo. 

RM bude navrženo schválit toto usnesení: 

RM ukládá odboru investic zajistit projekt na zřízení placeného hlídaného 

parkoviště v oblasti horní části sídliště na konci ulice Jana Palacha. 

- Posledním tématem rozhovoru s panem starostou byl společný návrh komise a ředitele 

ZŠ Jana Palacha na modernizaci školního hřiště, které by pak bylo využitelné i pro 

občany. Hlavním důvodem této priority komise je zajistit prostory pro starší děti pro 

využití jejich volného času, aby se bezcílně nepotulovalo po sídlišti spoustu dětí bez 

činnosti. 

Požadavek na zpracování projektu přednesl panu starostovi již zhruba před měsícem 

ředitel školy pan Roudný. Při jednání bylo konstatováno, že není ještě známé, jaký je 

definitivní výsledek jednání ohledně pozemku pod tímto hřištěm. 

Ing.Jirásek- v horní části sídliště již proběhla realizace dopravního generelu, takže tam 

již muselo proběhnout nějakým způsobem majetkové vypořádání. Pan starosta: on 

ještě nebyl informován, zda to nastalo i pod hřištěm u ZŠ J.Palacha. 

Pan Jirásek pozval pí Kocourkovou z majetkového oddělení, která sdělila, že pozemky 

pod hřištěm již jsou v majetku města ( původně patřilo Státnímu statku Čáslav), takže 

nic nebrání případné modernizaci. 

RM bude navrženo schválit toto usnesení: 

RM ukládá odboru investic zajistit projekt na modernizaci školního hřiště ZŠ 

Jana Palacha na základě předloženého požadavku panem Roudným na jednání 

s panem starostou, doplněné o případné náměty z příštího jednání komise na toto 

téma. 

 

Informace o pokračování  dopravního generelu 

- Dolaďují se poslední detaily vnitrobloků. Vše bude podrobněji představeno na 

prezentaci realizátorů projektu dne 19.1 2009, navazuje vše na filozofii generelu. 

- Pana Kremla představil jednotlivé plochy mezi  bloky ( snaží se neubírat plochy 

kolem bloků) 

- Projekt je nastaven tak, že se samostatně dají dělat komunikace a zvlášť objekty. 

 

Různé: 

 

- námět paní Balkové, týkající se cyklistické stezky v ulici Havířská stezka bude    

      projednán na další komisi. 

 

Závěrem předseda komise popřál všem členům a zúčastněným příjemné prožití vánočních 

svátků a šťastný nový rok 2009. 

 

Příští jednání komise se koná dne 19.1.2009 v 15.30 hodin v budově  

ZŠ Jana Palacha. 

Sraz ve vestibulu školy. 
 

 

Zapsala: Děkanovská Alena 

Zápis ověřil:Ing.Z.Jirásek 



 


